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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2025. május 22. napján  

9:00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 

 

Helye: Faluház Salföld 

 

Jelen vannak:  

Fábián Gusztáv polgármester 

Kovács István alpolgármester 

Molnár Krisztina képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

 

Rendőrkapitányság részéről: Sztrik Ákos rendőr őrnagy, őrsparancsnok 

 
 

Jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 

 

Fábián Gusztáv polgármester: tisztelettel köszönt mindenkit, a testület tagjait, a közös hivatal 

munkatársait, Sztrik Ákos rendőr őrnagy urat a közrendvédelmi beszámoló napirend kapcsán. 

Megállapítja, hogy a testület három fővel határozatképes. Mielőtt a napirendi pontokról 

szavaznának annyit szeretne mondani, hogy a legfontosabb esemény a faluban jelenleg a 

virágültetés, továbbá kaptak 10 darab fát, amit a hétvégén szombaton ültetnének el közösen 

ezeket a fákat egy pályázat során kapta az önkormányzat. Ismerteti a lejárt határidejű 

határozatokat. Kérdezi a testületet, hogy van-e kérdés ezzel kapcsolatban Amennyiben nincsen, 

javasolja elfogadni a lejárt határidejű határozatokról készült jelentést.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

47/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

jelentés elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült  

jelentést elfogadja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kilenc napirendje van a mai ülésnek, javasolja a meghívó 

szerinti napirendek elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

48/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

napirend elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2025. május 22-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint elfogadja:  

 

1. Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

2. Salföld Község Önkormányzat 2024. évi zárszámadásának elfogadása  

3. 2024. évi rendezvények elszámolás 

4. Jelentés az Önkormányzatot érintő 2024. évi ellenőrzésekről  

5. Települési Értéktár Bizottság működésével kapcsolatos döntések meghozatala 

6. Beszámoló a Badacsonytomaji Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2024. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről  

7. Értékelés a gyermekvédelmi és gyámügyi feladatok 2024. évi ellátásáról  

8. Beszámoló a falugondnok 2024. évi tevékenységéről 

9. Beszámoló az Önkormányzat részvételével működő társulások 2024. évi 

tevékenységéről 

 

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a beszámolót Pintér György osztályvezető készítette, melyet 

a jelen lévő Sztrik Ákos rendőr őrnagy jóváhagyott. Kiemel egy mondatot, mely az alábbi: 

„Tekintettel a sokrétű, összetett, valamennyi rendőri tevékenységre kiterjedő objektív 

mérőszámok alapján – függetlenül a helyi sajátosságoktól, adottságoktól – végrehajtott 

értékelésre, a Rendőrkapitányság teljesítménye impozánsnak tűnhet”. Mindig 

kihangsúlyozzák, ami nagyon szerencsés, hogy Salföld település bűnügyileg nem tartozik a 

fertőzött települések közé. A 2024-es évben állam elleni, személy elleni, közlekedési közrend 

elleni, gazdasági bűncselekmény nem történt, vagyon elleni bűncselekmény 4 darab történt.  

Annyit tud mondani, hogy köszönik a feladatellátást, javasolja a testületnek, hogy a beszámolót 

fogadja el. Vagyis először megkérdezi a testületet, hogy van-e hozzászólása a beszámolóhoz. 

Megállapítja, hogy nincsen kérdés. Kérdezi, hogy az őrnagy úrnak, van-e hozzászólása, 

kiegészítése.  

 

Sztrik Ákos rendőr őrnagy, őrsparancsnok: csak néhány gondolatot szeretne mondani, 

köszöni szépen a meghívást. A polgármester úr ismertette a számokat, azt gondolja, hogy ez a 

négy nem egy rossz szám, bár 2023-ban csak egy volt, előtte évben megint négy volt, próbálnak 

még ezen lejjebb faragni. Nagyon jó a közbiztonsági helyzet a településen, ezt a jelentést még 

a Pintér György készítette, sikerült körzeti megbízotti feladatokra egy új kollégát találni, akit 

majd be is fog mutatni polgármester úrnak és a testületnek. Már elsejével kezdett ez a kolléga, 

hozzá tartozik Ábrahámhegy, Balatonrendes és Salföld, ő fogja szívén viselni a dolgokat. 

Tapasztalt kollégáról van szó, 12 éves tapasztalattal rendelkezik, Budapestről érkezett 

Zalaapátiban lakik és onnan jár be dolgozni. Amennyiben kérdése van valakinek, akkor 

megpróbálja megválaszolni.  

 



3 
 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni a beszámolót, megköszöni a részvételt. Javasolja a 

képviselő-testületnek a beszámoló elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

49/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

közrendvédelmi beszámoló elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tapolcai Rendőrkapitányság 

beszámolóját - Salföld község közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről 2024. év vonatkozásában - elfogadja. 

 

2. Salföld Község Önkormányzat 2024. évi zárszámadásának elfogadása  

Fábián Gusztáv polgármester: minden évben záró számadást kell készíteni és legkésőbb 

május 31-ig el kell fogadni. Ebben már pontosan látják, hogyan gazdálkodott az önkormányzat, 

a főbb számok a 42 millió bevétel és 38 millió kiadás.  2024. december 31-én a pénzkészlet 4,3 

millió forint körül volt. Ha végig nézik a részletes beszámolót, láthatják, hogy a vendégházra 1 

milliót terveztek 900.000 Ft folyt be. Működési célú átvett pénzeszközöknél például 185 %-os 

emelkedés van.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: azt gondolja, hogy előző évben nem kapta meg az 

önkormányzat Révfülöptől a hozzájárulást, viszont tavaly a dupláját fizették ki.  

Fábián Gusztáv polgármester: 300.000 Ft-os megállapodásuk van, tehát ez azt jelenti. 

Amennyiben kérdés, észrevétel van, tegyék meg.  

Kovács István alpolgármester: ezek tényszámok, a költségvetési évben arról beszéltek, ami 

kérdéses volt, véleménye szerint el kell fogadni.  

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja elfogadni a 2024. évi zárszámadást.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

6/2025. (V. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

Salföld Község Önkormányzata 2024. évi zárszámadásról  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a zárszámadáshoz kapcsolódó tájékoztatási kötelezettséget 

javasolja elfogadni.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

50/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

Tájékoztatási kötelezettségről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a zárszámadáshoz kapcsolódó, az 

államháztartásról szóló törvény szerinti tájékoztatást elfogadja.  

 

 

3. 2024. évi rendezvények elszámolás 

Fábián Gusztáv polgármester: a rendezvényeknél nagyjából tartották a betervezett összeget. 

Ezt az idén is próbálják követni, hogy szerény költségvetéssel, de jó rendezvényeket 

csináljanak. Kérdezi, hogy van-e kérdés. Amennyiben nincsen, javasolja a rendezvény 

elszámolás elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

51/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

2024. évi rendezvények elszámolásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évi rendezvények elszámolását 

elfogadja.  
 

4. Jelentés az Önkormányzatot érintő 2024. évi ellenőrzésekről  

Fábián Gusztáv polgármester: az adománygyűjtést vizsgálták.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a belső ellenőr vizsgálta az adománygyűjtést. Viszont az 

Államkincstár a 2023. évi támogatási elszámolásokat vizsgálta és megállapította, hogy 

visszafizetési kötelezettsége nincsen az önkormányzatnak. A másik ellenőrzés a 2022. évi 

pénzügyi szabályszerűségi ellenőrzés, ami évek óta megy már. Az utóellenőrzésben tett 

javaslatra megtörténtek az intézkedések, amit az Államkincstár el is fogadott.  Kérdezi, hogy 

van-e észrevétel. Amennyiben nincsen, javasolja a jelentés elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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52/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

a 2024. évben végzett ellenőrzésekről szóló jelentésről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. évben Salföld Község 

Önkormányzatánál végzett ellenőrzésekről szóló jelentést tudomásul veszi, és elfogadja azt. 

 

5. Települési Értéktár Bizottság működésével kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Fábián Gusztáv polgármester: itt az az alapvető probléma, hogy jelenleg nincsen alelnök a 

salföldi értéktár bizottságnak, mert Pozsárkó Csaba kilépett a bizottságból és négyen maradtak 

Petrovics Miklós elnök, Petrovics László, Somogyi György és Veronika Whitehouse. Beszélt a 

tagokkal a három tag közül egyik sem kívánja az alelnöki posztot. Veronika Whitehouse és 

Somogyi Győző egészségügyi okokra hivatkozva, Petrovics László még nem mondott nemet. 

Így nem tudják meghozni a döntést egy levélben megkeresi hivatalosan Petrovics Lászlót, hogy 

elfogadja-e az alelnöki pozíciót és utána visszatérnek.  

 

Kovács István alpolgármester: nem Somogyi Győző a bizottság tagja, hanem Somogyi 

György. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni, hogy jelezte, valóban akkor még egy levél szükséges 

Somogyi Györgynek is.  

 

A képviselő-testület a Települési Értéktár működésével kapcsolatos döntést elnapolja írásban 

megkeresi a tagokat az alelnöki pozíció betöltése vonatkozásában  

 

6. Beszámoló a Badacsonytomaji Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2024. évi 

tűzvédelmi tevékenységéről  

Fábián Gusztáv polgármester: ez Molnár Péter tűzoltó alezredes beszámolója, sajnos van 

bőven munkájuk. Javasolja a beszámoló elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

53/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

a Badacsonytomaji Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság  

2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képvisel-testülete a Badacsonytomaji Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság 2024. évi tevékenységéről készült beszámolót elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érintett részére küldje meg. 
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Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2025. június 15.  

 

7. Értékelés a gyermekvédelmi és gyámügyi feladatok 2024. évi ellátásáról 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez a szokásos beszámoló a gyermekvédelmi és gyámügyi 

feladatokról. 18 év alatti gyermek összesen 13 van a faluban.  

 

Kovács István alpolgármester: nem tudja, hogy ez a szám hogyan jött ki.  

 

Molnár Krisztina képviselő: 13 nincsen összesen.  

 

Kovács István alpolgármester: ha csak nincsen olyan, aki bejelentkezett és nem tudnak róla.  

 

Molnár Krisztina képviselő: nála van kettő gyermek.  

 

Kovács István alpolgármester: Simonéknál 2, Somogyiéknál 3 gyermek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: be van jelentkezve egy öttagú család, nem ide járnak, de a 

statisztikában szerepelnek.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ezek az adatok a lakónépesség statisztikából készülnek, 

ránéz még egyszer a kolléganő. Ott kétféle adat van, egyszer az állandó lakosság, illetve az 

úgynevezett lakónépesség.   

 

Fábián Gusztáv polgármester: gyermekvédelmi kedvezményben részesülő gyermek 2024-ben  

nem volt. Iskolakezdésre tekintettel nyújtott az önkormányzat támogatást összesen 170.000 

 Ft-ot, 5 gyermek tekintetében. Továbbá karácsonyi támogatásban részesültek 18 éven aluli 

gyermeket nevelő szülők.  

 

Kovács István alpolgármester: szerencsére egyik család sem él olyan körülmények között, 

hogy igénybe kellett volna venni segítséget.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a 2024. évre vonatkozó értékelés elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

54/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló  

2024. évre vonatkozó átfogó értékelés elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok ellátásáról szóló 2024. évre vonatkozó értékelést elfogadja. 
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Utasítja a polgármestert, hogy az értékelést a Veszprém Vármegyei Kormányhivatal részére 

küldje meg. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2025. június 15.  

 

8. Beszámoló a falugondnok 2024. évi tevékenységéről 

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a falugondnoki tevékenységet, különösebb 

újdonság nincsen benne.  

 

Kovács István alpolgármester (falugondnok): annyit szeretne elmondani, hogy a 

falugondnok megkapta 2023. július 1-től az ebéd szállítást, ami enyhén befolyásolja a 

napközbeni munkát, ha olyan van, akkor mindenképpen igyekezni kell befejezni. Amikor 

bevásárló nap van, akkor kicsit kellemetlen, hogy sürgetni kell az ügyfeleket, hogy 

visszaérjenek időben. Van olyan is, hogy későn tudja meg, hogy változik a napi ebéd létszám, 

különben semmi rendkívüli változás nem történt a tevékenysége során.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: benne van a betegszállítás, ami állandóan van, mert idős a 

lakosság. Elfogadásra javasolja a beszámolót.  

 

Kovács István alpolgármester (falugondnok): jelzi a döntéshozatalban való érintettségét.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy aki egyetért azzal, hogy a falugondnok 

szavazhasson, az kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

55/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kovács István alpolgármestert  

- falugondnok – a falugondnoki beszámoló elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalból nem 

zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy aki egyetért a falugondoki beszámolóval, 

kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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56/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

falugondnok 2024. évi tevékenységéről szóló  

beszámoló elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a falugondnok 2024. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót elfogadja.  

9. Beszámoló az Önkormányzat részvételével működő társulások 2024. évi 

tevékenységéről 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a badacsonytomaji és révfülöpi óvodai társulásban vesz részt 

az önkormányzat, bár óvodáskorú gyermek nincsen a községben. Továbbá a Tapolca Környéki 

Önkormányzati Társulás ülésein vesz részt rendszeresen. Javasolja a beszámoló elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

57/2025. (V. 22.) HATÁROZATA 

 

az Önkormányzat részvételével működő társulások 2024. évi 

 tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati társulások 2024. évi 

munkájáról készült beszámolót tudomásul veszi, és elfogadja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a részvételt és az ülést 9:35 órakor bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Fábián Gusztáv       dr. Szabó Tímea 

polgármester        címzetes főjegyző 
 


